
Zapisnik sastanka Izvršnog odbora podružnice HAC NCS-a 
Održanog 4.7.2023 s početkom u 11 sati  

u Gradskoj knjižnici u Ogulinu 
 

Prisutni: Anđelko Kasunić, Goran Jovančević, Zvonimir Lovrić, Marijana Bukovac, Katarina 
Valerijev, Mladen Latinac, , Jelena Krolo, Mirela Golec, Nenad Roknić, Goran Kokanović, 
Miroslav Vrljić, Ivica Antunović, Damir Dundić, Mijo Barbir, Miroslav Žura, Miško Žeko, Mario 
Viduka, Davor Šušić, Darko Borić, Marinko Mataija, Ivica Lisac, Robert Kurteš, Goran Kolar, 
Dražen Babić, Stipan Babić, Marko Marković, Zlatko Ćavar, Jozo Matić, Ivica Milinković, Marino 
Valković, Gordan Zubčić, Radmila Ramić, Dragan Jurišić, Ante Knežević, Mislav Maruna, Kristijan 
Knežević, Josip Utković, Katarina Nekić, Matija Belančić, Daniel Hlavač, Stjepan Ivanišević, Josip 
Baričević, Stjepan Hrvoj, Tomislav Košutić, Damir Habulin, Ivica Valerijev, Mirjana Borovčak 
Janaček, Dorijan Ožanić, Krešo Radić, Siniša Šamal ,Zlatko Gregurek, Danijel Lomnicki, Tihomir 
Dugi, Maja Pintar 

Zapisničar: Katarina Valerijev 

 

Dnevni red: 
 
1. Izvješće o radu 
2. Upravljanje financijama - krediti i KUP 
3. Razno 

 
 

Ad 1.- izvješće o radu 
 
Naplata je zaposlila 127 radnika za sezonu, a plan je bio 119. 54 radnika koji imaju sezonski 
ugovor, kada bude prekid ugovora u rujnu, dobiti će pismo namjere da će biti zaposleni 
1.1.2024. Razgovara se o novom sporazumu za poticajnu otpremninu, a radnicima koji su stekli 
uvjete za otpremninu se savjetuje da istu i uzmu, a budući da je inflacija porasla za 30% naša je 
želja da toliko i podignemo otpremnine. 
 
Velik broj radnika je bilo premješten putem naloga, što je problematično i suprotno pravilnicima 
i stav uprave je bio da se raspiše interni natječaj, a oni koji su sankcionirani neće moći 
napredovati preko internih natječaja.  
 
Anđelko Kasunić ističe da se Sindikat trudio da u novom sustavu naplate s 15 prodajnih mjesta 
dosegnemo 75 i ti ljudi će u budućnosti morati raditi i subotu i nedjelju jer će to biti jedina 
fizička prodaja. Ako je naš stav da ostane što više ljudi raditi, to zahtijeva i veći broj radnih 
mjesta, ali ta radna mjesta podrazumijevaju i određeno radno vrijeme, a radnicima će biti 
isplaćeno sve po kolektivnom ugovoru (50% više za rad praznicima itd.) 
 



Predloženo je od strane povjerenika Gorana Kolara da se na svetoj Heleni omogući prodaja 
ENC-a od 0-24 jer je to potreba korisnika, pogotovo za vrijeme sezone. Problem je što neki 
prodajni uredi lokacijski imaju veću potrebu za radom, a neki ne. Problem je i što su trenutno 
velike gužve, ne stiže se i prodati ENC, a reklamira se korisnicima da ga mogu kupiti.  
 
Povjerenik Ivica Antunović i povjerenik Nikola Cikač smatraju da se trebaju bolje regulirati radna 
vremena prodajnih ureda bez obzira na lokaciju.  
 
Kasunić ističe da postoje ograničenja da nijedan radnik ne može raditi preko 48 sati tjedno ili 
svaku nedjelju. 
 
Dio povjerenika smatra da bi prodajni uredi trebali raditi kao i u drugim državama u Europi od 
0-24 ili bar duže i da ih bude više.  
 
Bez obzira na novi sustav naplate, za sada treba ostati ENC u sustavu ove i sljedeće godine kako 
ne bi imali problem koji smo izbjegli, a to je da ljudi ostanu bez posla. 
 
Kasunić je ukazao na problem s informatičkim odjelom jer je to posao koji se vani plaća puno 
više, nego tu u trenutnom okviru vezanom za stručnu spremu i radi se na tome da se to bolje 
regulira. Također se tu otvaraju potrebe informatičkog održavanja zbog novog sustava naplate. 
Sustav se nažalost ne skrbi o ljudima u smislu da li su potplaćeni u odnosu na svoju 
kompetenciju ili koji bi netko posao mogao potencijalno raditi s obzirom na osobne 
kompetencije. 
 
Što se tiče ostalih Podružnica NCS-a, cilj nam je da svaka firma u kojoj imamo članove prati 
inflaciju. U ŽC Split smo nakon 10 godina ispregovarali 10% veće plaće, a Lika ceste smo 
zajednički s gubitka doveli na pozitivnu dobit. U ŽCZŽ nas u rujnu očekuju pregovori za novi 
kolektivni ugovor. 
 
Ad 2. upravljanje financijama - krediti i KUP 
 
Od 19.4.2023. godine se dogodilo da se povrat novca za KUP smanjio za 33%, a imali smo veća 
podizanja. Rok otplate se isto podigao i kasa je na ovaj novi način, nažalost, neodrživa. Novi 

prijedlog je da isplata kredita bude u omjeru 1:3, do 7500 € na 24 rate, odnosno od 7500€-10 

000 € na 32 rate. Ukida se mogućnost isplate uloga dok se ne dođe u omjer duga i uloga 1:1. 
 
Prijedlog je usvojen većinom glasova 
 
Drugi prijedlog je da prvo dizanje pozajmice bude 2,5%, a ako netko diže više od jednog zajma 
da onda to bude 3% za manipulativne troškove.  
 
Prijedlog nije usvojen. 
 



Sljedeći prijedlog je da se rok otplate pozajmice vrati na 2000 € na 10 mj. s 2,5% za 
manipulativne troškove.   
 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
Marijana Bukovac ističe da osoba ne može imati dva duga i da se to ljudima naglasi jer ukoliko 

im treba 500 €, a već imaju dug i traže tih 500€ taj dug će se od tog novca oduzeti.  
 
 
Ad 3. Razno 
 
Napravit će se aplikacija na kojoj će se vidjeti dugovanje svakog zaposlenika, sustav će pratiti i 
solidarne pomoći i dokumentaciju svakog čovjeka u smislu imaju li dokumentaciju potrebnu za 
traženje te pomoći i je li osoba već dobila takvu solidarnu pomoć i kada.  
 

Sastanak je završio u 13 sati. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


